
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation ställd av Cecilia Gyllenberg 

Bergfasth (MP) till ansvarigt kommunalråd – 

Barnrättstrategiskt arbete. 

 

 Har alla kommunanställda fått en utbildning inom barnrättsområdet och i sådana fall 

  vilken och hur lång är den utbildningen?  

 Vilka åtgärder har vidtagits inom det barnrättsstrategiska arbetet? 

 Vilka arbetssätt har ändrats utifrån att Barnkonventionen blev lag?  

 Hur förbättrar de nya arbetssätten barnens situation i Linköpings kommun idag? 

 

Linköpings kommun har deltagit i erfarenhetsutbyte kring barnrättsfrågor vid ett par tillfällen 

under våra förvaltningsöverskridande Forum för social hållbarhet. Kommunens 

utvecklingsstrateg med ansvar för barnrättsfrågorna, har nyligen deltagit i den förnyade 

Samverkansgruppen för barn och unga (berörda förvaltningar, leds av UAF) och där 

diskuterat hur utbildning kan genomföras. Sammanfattningsvis uppfattar jag att frågan lever, 

och att utbildningen kommer genomföras, om än försenad på grund av pandemin. 

 

Även om den planerade utbildningen tyvärr inte har genomförts ännu är frågan åter 

aktualiserad och planering pågår kring hur och när denna ska kunna genomföras.  

 

Denisé Cassel (KD) 
Kommunalråd med ansvar för personalfrågor 


